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بررسى ادعاى عضو هيئت مديره استقلال
نادرى 6 ميليارد تومان
به كورتريك مى دهد؟!

ــت رضايت نامه  ــراى درياف ــتقلال ب ــگاه اس باش
ــگاه  ــادرى به توافق 200 هزار دلارى به باش محمد ن
ــد نادرى  ــتن محم ــيد. پيوس ــك بلژيك رس كورتري
ــر و صداترين اتفاقات  ــتقلال يكى از پر س ــه تيم اس ب
ــيه هاى زيادى به  ــل و انتقالات بود كه حاش فصل نق
ــت. آبى ها كه توانسته بودند در فصل نقل  دنبال داش
ــانند، با  و انتقالات عملكرد خوبى از خود به ثبت برس
ــود را به پايان  ــهيمه ليگ برترى خ جذب نادرى، س
ــاندند.  تيم استقلال كه در ثبت قراردادهاى خود  رس
ــت كافى را به عمل  ــن فصل نقل و انتقالات دق در اي
آورد تا ماجراى فصل گذشته  محمد بلبلى تكرار نشود 
ــعيد واسعى به همين علت امتناع  و حتى از جذب س
ــت  ــد، در موضوع نادرى اين اصل مهم را به دس ورزي
ــپرد. در روزهاى ابتدايى انتقال نادرى به  فراموشى س
ــايعه اى جدى بدل شده  ــتقلال، اين موضوع به ش اس
ــابق سرخ پوشان رضايت نامه اى براى  بود كه مدافع س
ــدارد و از آنجا كه محمد نادرى  ــتقلال ن حضور در اس
به صورت قرضى در پرسپوليس توپ مى زد و قرارداد 
ــمى وى تا سال 2021 با باشگاه كورتريك بلژيك  رس
ــت، استقلالى ها در ابتدا بايد با اين باشگاه  اعتبار داش
به توافق مى رسيدند. مديران استقلال در روزهاى اول 
ــتند مهدى  اين موضوع را تكذيب كرده و عنوان داش
ــگاه به صورت شفاهى  عبديان، عضو هيئت مديره باش

با باشگاه بلژيكى به توافق رسيده است. 
ــوع و هنگامى كه غيبت  ــى بعد از اين موض مدت
نادرى در تمرينات استقلال ادامه يافت، اين باشگاه با 
عدم تكذيب موضوع رضايت نامه، پرداخت مبلغ 200 
هزار دلارى براى دريافت مجوز بازى مدافع جديدشان 
ــته و عنوان داشتند با مبلغى بسيار  را غيرواقعى دانس

كمتر با باشگاه كورتريك به توافق خواهند رسيد. 
ــگاه بلژيكى كه از عقد قرارداد استقلال   اما باش
ــه اين انتقال در  ــر و صداهايى ك و محمد نادرى و س
ــگاه استقلال  ــئولان باش ايران برپا كرده خبردار و مس
ــى براى مذاكره  ــده مى ديد، دليل را در عمل انجام ش
ــدور رضايت نامه  ــتقلال و ارائه تخفيف براى ص ــا اس ب
متصور نبود. على الخصوص كه پاى يك ايجنت ايرانى 

هم در اين موضوع در ميان بود. 
ــتقلال در نهايت با تن دادن  ــئولان تيم اس مس
ــراى رضايت نامه، تنها  ــت 200 هزار دلار ب ــه پرداخ ب
ــگاه بلژيكى را به  ــل پرداخت به باش ــتند مراح توانس

تبديل به اقساطى چهار دوره اى كنند.
 نكته  جالب در خصوص اين پرونده آن است كه 
مهدى عبديان عضو هيئت مديره باشگاه، كه مسئول 
مذاكره با نادرى براى پيوستن اين بازيكن به استقلال 
ــال وى را در كارخانه اش  ــود و حتى عكس هاى انتق ب
ثبت كرده بود، مدعى شده محمد نادرى خودش پول 
رضايت نامه را پرداخت خواهد كرد و او براى انتقال به 
استقلال حاضر شده از جيب خود خرج كند.او در اين 
ــت: در توافقات با نادرى قرار بر اين شد  باره گفته اس
ــه اخذ رضايت نامه اين بازيكن نيز به عهده خودش  ك
ــودم اين رضايت نامه را ــد كه نادرى هم گفت خ باش

ــدارد. اما  ــكلى وجود ن ــى گيرم و از اين جهت مش م
ــيطنت هايى باعث شد تا باشگاه او اعلام  متاسفانه ش
ــزار يورو حاضر به صدور  كند فقط باپرداخت 200 ه
رضايت نامه او است كه در نهايت طبق توفقات انجام 
ــد كه نادرى شخصا مبلع رضايت  شده قرار بر اين ش
ــت كند. با اين  ــطى پرداخ ــه اش را به صورت قس نام
ــال حضور در استقلال نه  ــرايط نادرى بابت يك س ش
تنها پولى دريافت نمى كند و بلكه مبلغ قابل توجهى 
ــب خودش براى رضايت نامه پرداخت مى كند.  از جي
ــتاد و  ــر حرفش ايس ــا چون با ما حرف زده بود س ام

مردانگى كرد. 
ــگاه  ــانه اى باش  در حالى كه مدتى قبل مدير رس
ــا كورتريك به  ــته بود عبديان ب ــتقلال عنوان داش اس
توافق شفاهى دست يافته است و طبق ادعايى ديگر، 
ــش ميليارد تومان  محمد نادرى بايد مبلغى حدود ش
براى انتقال به استقلال ،به باشگاه كورتريك بپردازد. 
رقمى كه پرداخت آن از سوى يك بازيكن در فوتبال 

ايران بسيار عجيب و قابل توجه است. 
ــتن پر حرف  ــر روى به نظر ماجراى پيوس به ه
ــده و اين بازيكن  ــتقلال حل ش و حديث نادرى به اس
ــكلى بابت حضور در تيم استقلال نخواهد داشت؛  مش
ــگاه  ــديدا به ضرر باش ــى كه از لحاظ مالى يا ش انتقال
استقلال و يا محمد نادرى شده و به نظر تيم بلژيكى 

بيشترين منفعت آن را خواهد برد.
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ويسى از پيكان جدا شد

ــه خاطر اختلاف  ــرمربى  تيم فوتبال پيكان ب س
ــگاه از جمع پيكانى ها جدا  نظر با مديرعامل اين باش
ــى كه در چند روز اخير با مديران   ــد. عبداالله ويس ش
ــده بود،  به طور  ــگاه پيكان دچار اختلاف نظر ش باش

رسمى از جمع پيكانى ها جدا شد.
سرمربى پيكان به خاطر جذب نشدن بازيكنان 
ــدن برنامه هايش با مديران  ــرش و اجرايى نش مد نظ

باشگاه دچار مشكل شده بود.
سرمربى جديد پيكان به زودى معرفى مى شود.

دريچه

مدير عامل باشگاه شهداى قشقايى : 
با كم مهرى مواجه شديم

ــهداى  ــدركاران تيم فوتبال ش ــت ان  ايرنـا: دس
ــيراز با تيم جوان و بومى كه تشكيل داده  ــقايى ش قش
ــش در رقابت هاى فوتبال  اند عزم خود را  براى درخش

دسته يك كشور جزم كرده اند.
ــانه اى اين  ــم و مديررس ــل، مربيان تي مديرعام
ــگاه با حضور در دفتر خبرگزارى ايرنا مركز فارس  باش
ــد كه يك تيم به  ــى  بر اين باور بودن ــت و گوي در  گف
تنهايى نمى تواند موفق باشد مگر اينكه با حمايت هاى 

همه جانبه مسئولان استان همراه باشد.
ــابقه زيادى در فوتبال  ــن تيم  باوجود اينكه س اي
ــور ندارد اما  يكى از پر طرفدارترين تيم هاى ايران  كش
است كه از پشتيبانى ايل بزرگ قشقايى برخوردار است 
ــت تيم پرسپوليس تهران در جام حذفى در  و با شكس
ــال 95  تاريخ ساز شدند و نام آنها در فوتبال كشور  س

طنين انداز شد.
ــال 92 با  ــقايى كارش را در س ــهداى قش تيم ش
ــابقات فوتبال شيراز آغاز كرد،  سپس در  حضور در مس
ــه، دسته دوم و خريدن امتياز  زير گروه ليگ دسته س
ــته يك به صورت حرفه  ــيراز در دس تيم برق جديد ش
ــاس برنامه اين  ــدند و بر اس ــور ش اى وارد فوتبال كش
ــال 1400 به ليگ برتر كشور  ــگاه قرار است در س باش

صعود كند.
ــب براى حضور در ليگ  ــازو كار مناس هر چند س
ــده و طبيعى است تيمى كه مى خواهد  برتر  فراهم نش
ــى بالايى  ــد از توان مال ــود كند باي ــه ليگ برتر صع ب
ــت  ــا بتواند با تيم هايى متمول دس ــد ت برخوردار باش

پنجه نرم كند.
ــال است از داشتن  ــتان فارس حدود هشت س اس
ــمار  ــى  در ليگ برتر رنج مى برد و هواداران پر ش تيم
ــتن يك تيم در ليگ  ــتان براى داش فوتبال در اين اس
برتر لحظه شمارى مى كنند و آرزو دارند هر چه زودتر 
ــى و شهداى  ــهيد سپاس زمينه حضور تيم هاى فجر ش

قشقايى شيراز فراهم شود.
*مدير عامل باشـگاه شـهداى قشقايى: با كم 

مهرى مواجه شديم
ــهداى قشقايى شيراز با  ــگاه ش اما مدير عامل باش
ــديم ، افزود: اينكه   ــا كم مهرى مواجه ش ــان اينكه ب بي
ــگاه شده يك   ــقايى مزين بر اين باش ــهداى قش نام ش
ــفه پشت آن بوده است كه از بدو تاسيس به دنبال  فلس
ــبت هاى مختلف  كارهاى فرهنگى بوده ايم و در مناس

هم حضورى پر رنگ داشته ايم.
ــال  ــت س ــف پور ادامه داد: طى هش روح االله نج
گذشته براى حدود 350 نفردر رده هاى مختلف سنى  
كارآفرينى كرده ايم و آمار شهداى قشقايى كه حدود سه 
هزار نفر بودند شناسايى شدند؛ از اين رو نام تيم را مزين 
به شهداى قشقايى كرديم و با استفاده از ظرفيت هاى

 ايل بزرگ قشقايى 2500 بسته معيشتى در نقاط كم 
ــيه شيراز توزيع شد و  اينكه مورد كم  برخوردار و حاش

مهرى قرار گرفتيم نمى دانم ايراد از كجاست.
ــور به عنوان نمونه  وى افزود: هواداران ما در كش
ــدند و  حوزه فرهنگى ما بسيار پر رنگ تر از  معرفى ش
ورزش است كه رسانه ها كمتر به اين موضوع پرداخته 

اند و تنها مسائل فنى تيم بازگو شده است.
ــاره به اينكه عوامل متعددى براى  نجف پور با اش
ــت : بدون  ــت، اظهار داش حضور در ليگ برتر لازم اس
ــگاه تامين باشد حضور  تعارف اگر منابع مالى يك باش
ــد و اگر نگاهى طى چند  ــگ بر تر اتفاق مى افت در  لي
سال گذشته به تيم هايى كه به ليگ برتر صعود كردند 
ــيم مى بينيم كه قدرت اقتصادى تيم هايى  داشته باش
نظير مس كرمان،  آلومينيم اراك و  شهردارى بوشهر و 
حمايت عوامل استانى در صعود آنها دخيل بوده است.

ــاره كرد و گفت:  وى همچنين به هواداران تيم اش
ــور در ليگ برتر   ــئله مهم  براى حض ــا روى اين مس م

حساب ويژه اى باز كرده ايم كه به دليل وجود بيمارى 
كرونا از وجود آنها محروم هستيم و بايد راهكارى ارائه 
ــم، ضمن اينكه  ــه نحوى پرُ كني ــود تا اين خلا را ب ش
ــتفاده از كادر فنى قوى و جوان نيز مد نظر ما بوده  اس
ــرد تا صعود به  ــلاش خود را خواهيم ك ــت و همه ت اس

ليگ برتر اتفاق بيفتد.
*حـدود 500 ميليون تومان كمك هاى دولتى 

داشتيم
ــوء تفاهم پيش آمد  ــور ادامه داد: يك س نجف پ
ــتعلام گرفتم  ــيراز اس ــراى همين از هيئت فوتبال ش ب
ــال 96 حدود  105  ــته در س ــال گذش و طى  چهار س
ــدود  178 ميليون تومان،  ــال 97ح ميليون تومان، س
سال  98 حدود  278 ميليون تومان و در سال 99 هم 
به دليل سوءتفاهمى كه پيش آمده حمايت نشده ايم و 
جمع دريافتى ما حدود 500 ميليون تومان بوده است 
ــود؛ زيرا  كه اين رقم پول يك بازيكن خوب هم نمى ش
ــم ميليارد تومان پول به  ــم مس كرمان يك و ني در تي

بازيكنان خود داده اند.
وى گفت: در ليگ گذشته براى 50 بازيكن،  34 
ــه تورم حدود 9  ــفر و با توجه ب ــازى و هزينه هاى س ب
ــد 30 در صد  ــارد تومان هزينه بر آورد و مقرر ش ميلي
ــود؛ يعنى چيزى حدود سه ميليارد تومان كه  كمك ش
ــن اتفاق افتاده بود نتيجه بهترى مى گرفتيم و ما  اگراي
شفاف سازى كرديم كه چقدر كمك دولتى داشته ايم.
ــف پور افزود: براى فصل جديد ليگ هم كتبا   نج
35 مورد اشاره كرديم كه 12 ميليارد تومان برآورد شد 
يك ماه قبل تقديم حاجى زاده مدير كل جديد ورزش و 
جوانان كرديم و مثل مرد گفت نداريم و نمى توانم وعده 
دروغ بدهم؛ زيرا از نظر قانونى كمك به تيم هاى حرفه 
ــما حمايت هاى ــت و ما مى توانيم از ش اى ممنوع اس

 معنوى كنيم.
ــش مطرح مى شود  كه  وى تاكيد كرد: اين پرس
ــتان  ممنوعيت كمك به تيم هاى حرفه اى فقط در اس
فارس لحاظ مى شود در حالى كه در استان هاى ديگر 
همچون اصفهان، آذربايجان شرقى و غربى، خراسان و 
ــت براى همين هم از تيم 70 ساله   تهران اينگونه نيس

برق شيراز كه نابود شد، ديگر خبرى نيست.
*سرمربى تيم قشقايى: كار سختى داريم، تيم 

هنوز بسته نشده است
ــقايى هم در اين نشست  سرمربى جديد تيم قش
ــك بزرگى كردم كه مسئوليت تيم  ــت: ريس بيان داش
ــقايى را پذيرفتم؛ زيرا تيم مس كرمان براى حضور  قش
در ليگ برتر حدود  50 ميليارد تومان هزينه كرده است 
ــقايى در بين 18  ــا قاطعيت مى گويم كه  تيم قش و ب
تيم شركت كننده به لحاظ مالى هجدهم است؛ از اين 
ــختى داريم و تيم هم هنوز بسته نشده است.  رو كار س
ــركت ها و كارخانه هاى داريوش هرمزى ادامه داد: ش
 استان فارس بايد به مسئوليت اجتماعى خود ادا كنند 

ــى كه در  ــهيد سپاس ــقايى و فجر ش و به تيم هاى قش
جبهه اى كاملا نابرابر مى جنگند كمك كنند.

وى گفت: حدود يك ماه است تمرين هاى خود را 
آغاز كرده ايم و از فصل قبل تنها سه بازيكن باقى مانده 
ــت و براى تكميل تيم از ساير بازيكنان استان تست  اس
ــته  گرفتيم؛ كارى كه هيچ كدام از تيم ها در ليگ دس
يك انجام نداده اند. هرمزى افزود: در سال هاى گذشته 
ــت تا چه   ــا تيم هاى زيادى كار كرده ام و معلوم نيس ب
ــم اما مى خواهم به زواياى  ــقايى باش زمان درتيم قش
پنهان اين تيم هم پرداخته شود زيرا با همه تيم هايى 
كه تا كنون كار كرده ام فرق دارد، چون تمام مسئولان 

استان پشت آنها بودند.
ــرمربى تيم قشقايى با بيان اينكه در بسيارى از  س
ــتيم زيرا نتوانستيم بازيكن  ــت ها دچار مشكل هس پس
ــم بازيكنان مطرحى  ــذب كنيم، افزود: اگر ه قابلى ج
ــند آنها پول زيادى مى خواهند كه باشگاه قشقايى  باش
ــوان پرداختن به آنها را ندارد با اين حال به اميد زنده  ت
ــتيم و هدف اول ما هم ليگ برتر است و مسئولان  هس
استان و به ويژه رسانه ها هم بايد همين گونه باشند و  
ــاخص هايى دارد كه امروز ما از  رفتن به  ليگ برتر ش
ــتيم و  ابزارهاى  برگزارى حتى يك اردو هم  عاجز هس

ما با ليگ برتر تناسب ندارد.
ــتان  ــت: بازيكنانى از اين اس ــان داش هرمزى بي
ــتند اما كسى آنها  انتخاب كرديم كه آينده فوتبال هس
ــم همه دور مانده و  ــت، بازيكنانى  كه از چش نديده اس

كسى نبوده كه دست آنها را بگيرد.
وى تاكيد كرد: ما از بازيكنانى كه در شهرستان هاى

ــتند  ــا، نورآباد،آباده و فيروزاباد حضور داش   داراب، فس
تست گرفتيم؛ كارى كه هيچ كدام از باشگاه هاى ايران 
اينگونه كار نكرده است و در تيم هاى  فولاد خوزستان 
ــن كار را  ــتم اي ــواز هم كه حضور داش ــتقلال اه و اس

نمى كرديم.
ــگاه به ته  ــزود:  وقتى كفگير يك باش ــزى اف هرم
ــتعدادهاى  ــراغ اس ديگ مى خورد مجبوريم برويم س
ــده و  ما آنها را جمع كرديم ضمن  پنهان كه ديده نش
ــختى در ليگ دسته اول داريم با اين حال  اينكه كار س
نااميد نيستيم و چشم انتظار حمايت رسانه ها هستيم.  
*مربـى تيـم قشـقايى: بايـد ادعاهـا را كنار 

گذاشت 
اما مربى تيم قشقايى با اظهار اينكه اگر قرار است 
ــد ادعاها را كنار  ــكل بگيرد باي فوتبال فارس دوباره ش
گذاشت، مى گويد: قرار نيست كه همه توى گود باشند 
ــند كه  ــوتان بايد حتما در جمع باش و يا اينكه پيشكس

تيم شكل بگيرد، خير، اينگونه نيست.
 رشيد طهماسبى ادامه داد: اگر امروز هم در كنار 
ــيرازى بود باز هم فضاى  ــقايى يك سرمربى ش تيم قش
ــانه ها ــيه اى بود و از رس ــائل حاش مجازى درگير مس

 مى خواهم به اين مسئله مهم ورود كنند و از تيم هاى 

ــهداى قشقايى شيراز حمايت  فجر شهيد سپاسى و ش
كنند تا باشگاه ها با خيال راحت كارشان را پيش ببرند 

زيرا جاى صعود است.
ــم ما علاوه بر  ــرد: امروز در كنار تي ــه ك وى اضاف
ــابقه كار كردن در شيراز را دارد  داريوش هرمزى كه س
تمام مربيان ديگر و بيش از 80 در صد بازيكنان بومى 
ــه  بازيكنان براى ارائه  ــتند و حمايت از اين تيم ب هس

بازيهاى با كيفيت انگيزه مضاعف مى دهد.
ــم كمتر در  ــعى داري ــبى با بيان اينكه س طماس
فضاى مجازى حضور يابيم و كارمان در مستطيل سبز 
باشد، بيان داشت: اگر هم به فضاى مجازى ورود كنيم 
ــتان پيشكسوت ما  ــود و اينكه دوس به ما حمله مى ش
ــت اما بايد حضور آنها   ــكى نيس توانايى دارند در آن ش
ــد. مربى تيم قشقايى تاكيد كرد: بحث بومى  مثبت باش
ــى در فوتبال حرفه اى ديگر جايگاهى ندارد  و غير بوم
ــقايى كار كند اين بحث  و اگر مربى مى آيد در تيم قش
ها حرفه اى نيست و بايد به شكل مطلوب پيش ببريم 

و خوب از داشته ها استفاده كنيم.
وى گفت: ما سال گذشته يك مربى غير بومى به 
ــتيم كه نتيجه نگرفتيم اما همين  نام رضا عنايتى داش
شخص در تيم تهرانى نتيجه گرفت ضمن اينكه مشكل 
فوتبال فارس مربيان غير بومى نيستند و مشكل اصلى 
ــى از حواشى هاى آن است كه واقعا در اين شرايط  ناش
كمك نمى شود. طهماسبى اضافه كرد: داريوش هرمزى  
از  مكتب فوتبال استان كارش شكل گرفته و در شيراز 
ــاى مجازى  ــم  كه در فض ــتانى ه ــت و  دوس بوده اس
ــيراز بود كارنامه  ــن مربى زمانى كه ش ــند، اي مى نويس
ــتان بود  ــته اند و زمانى هم كه بيرون از اس خوبى داش
ــانى داشته اند و جاى تقدير دارد،  بازهم كارنامه درخش

قطعا هرمزى با دل بزرگى وارد شيراز شده اند.
ــم مربيانى كه در   ــرد: همه مى داني ــاره ك وى اش
ــرام قائل  ــد و براى آنها  احت ــان ادعا دارن ــهر خودم ش
ــقايى با اين شرايط  ــتيم  اگر بخواهند اين تيم قش هس
ــان را كنار مى گذارند، مگر مى  تحويل بگيرند، بازيكن
ــود يك تيم هيچ بازيكن اسمى نداشته باشد و ما از  ش
اين بابت نگران نيستيم چرا كه بازيكنانى را به خدمت 
گرفتيم كه در گذشته آنها كنار گذاشته اند و امروز تيم 

قشقايى از اين جوانان فارسى رونمايى مى كند.
ــگاه كه در اين چند  ــبى از مديريت باش  طهماس
ــكر كرد و گفت: بارها با  ــتادند تش ــاله يك تنه ايس س
مشكلاتى كه وجود داشت پيشنهاد داديم تيم را واگذار 
ــتقامت   ــند اما همچنان اس كنند و به زندگى خود برس
ــت  ــدن تيم اس ــيايى ش كردند و به هدف خود كه آس

خواهند رسيد و حتما اين اتفاق خواهد افتاد.
*مديررسانه اى تيم قشقايى: ارتباط مديريت 

باشگاه با رسانه ها بايد قوى باشد
مدير رسانه اى باشگاه قشقايى هم در اين نشست 
گفت: در تمام سال هاى گذشته به هنگام بازى تيم هاى 
شيرازى هميشه خبرنگار خبرگزارى ايرنا و يك روزنامه 
ــتند و براى بهتر شدن هر باشگاهى  محلى حضور داش
ــانه ها ارتباط قوى داشته  ــت مديريت آن با رس نياز اس

باشند.
نويد عبدالهى فرد ادامه داد: در اين سال ها هيات 
ــت هم با  ــگاه ها حتى يك نشس فوتبال فارس و يا باش
ــتند  و ميزگردى هم كه سال گذشته  خبرنگاران نداش
ــركت  ــيارى ش ــد باوجود دعوت بس در ايرنا برگزار ش

نداشتند.
 وى اضافه كرد: ما در باشگاه قشقايى اخيرا براى 
نخستين بار اين كار را شروع كرديم و تا آخر فصل هم 
ــانه ها خواهيم داشت، ضمن اينكه  ارتباط خوبى با رس
ــراى فيزيولوژى  ــر مربى تيم دكت ــوش هرمزى س داري
ورزشى دارند و اميدوارم با سوابق آكادمى اين سرمربى، 

فوتبال استان از وجود او سود ببرد.

جزئيات تبرئه پرسپوليس در پرونده النصر

از استعلام فيفا تا دفاعيه طرف ايرانى
ــر در پرونده  ــم النص ــى حك ــرح تفصيل ــار ش انتش
ــكار  ــى از اين ماجرا را آش ــات جالب ــپوليس، جزئي پرس

مى كند.
ــپوليس  ــب گراندز حكم تبرئه پرس ــنبه ش پنجش
ــيون فوتبال و  ــت فدراس ــى به دس در پرونده اى اف س
ــيد تا روند صدور اين حكم به  ــپوليس رس ــگاه پرس باش
ــرح تفصيلى،  ــد. نگاهى اجمالى به ش اطلاع طرفين برس
ــخص مى كند اما براى جزئيات بيشتر  روند پرونده را مش
ــى شوند تا متوجه شويم كه  بايد 14 صفحه گراندز بررس

پرسپوليس چگونه در اين دادگاه پيروز شده است.
نكته جالب ماجرا اين است كه كنفدراسيون فوتبال 
ــيا طى روندى يك هفته اى، علاوه بر دريافت لايحه  آس
ــپوليس، به سراغ  ــوى النصر و دفاعيه پرس شكايت از س
ــيون فوتبال ايران و فدراسيون جهانى فوتبال فيفا  فدراس
ــتعلام گرفته  ــه و درباره اين پرونده از آن ها اس ــز رفت ني
ــت. آنطور كه گراندز حكم نشان مى دهد، استعلام از  اس
ــيون  اين دو نهاد از آن جهت اهميت دارد كه اگر فدراس
ايران از قوانين تخطى مى كرد، «از فدراسيون هاى عضو 

فيفا اخراج» مى شد.
ــى برخلاف  ــه انضباطى اى اف س ــن كميت همچني
برداشت النصر عربستان، زمان ابلاغ راى را مبنا قرار داده 
و بر اين اساس پرسپوليس را تبرئه كرده است. همچنين 
ــت النصر، مبلغ پرداختى براى طرح دعوى  حالا با شكس
ــگاه عربستانى خواهد بود. اين در حالى  نيز بر عهده باش
ــت كه البته آن ها هنوز فرصت فرجام خواهى در اى  اس
ــپس دادگاه CAS را دارند اما روند صدور  ــى و س اف س
حكم و همچنين باز شدن پنجره پرسپوليس، شانس اين 

تيم را نزديك به صفر نشان مى دهد.
*فكت هاى پرونده و روند بررسى

ــت  1. موارد زير خلاصه اى از فكت هاى اصلى اس
ــاس آن كميته انضباطى و اخلاق اى اف سى بر  كه بر اس
ــاس گزارش مقامات و مدارك مستند و مكتوب، راى  اس

را صادر كرده است.
2. هرچند كميته همه مدارك، اتهامات و دفاعيات 
ــا فقط موارد مكتوب و  ــى قرار داد اما اينج را مورد بررس

لازم مورد بررسى قرار مى گيرد.
ــدار تيم هاى  ــر2020 به دنبال دي ــه اكتب 3. در س
النصر عربستان و پرسپوليس ايران در مرحله حذفى ليگ 
ــيا باشگاه النصر (شاكى) شكايتى به كميته  قهرمانان آس

مسابقات اى اف سى در مورد اين بازى ارائه داد.
ــكايت كميته مسابقات تاييد مى كند  4. در فرم ش

كه گزارش دو ساعت بعد از بازى ارائه شده است.
ــار اكتبر 2020 معاون كميته انضباطى و  5. در چه
ــى تاييد كرد كه اين فرم شكايت  كميته اخلاق اى اف س
ــكايت به قوانين 59.1.2 و 59.1.3  را دريافت كرده و ش

ارجاع داده مى شود.
6. در شش اكتبر 2020 شاكى شكايت كامل خود 
را به صورت مكتوب و با همه مدارك به صورت كپى ارائه 
كرده و همينطور كپى قبض مبلغى كه بايد براى شكايت 

پرداخت مى شد را نشان داد.
ــش اكتبر 2020 مسئول كميته انضباطى  7. در ش

تاييد كرد كه اين مدارك را دريافت كرده است.
8. در شش اكتبر 2020 كميته انضباطى به باشگاه 
ــده و يك  ــكايت مطرح ش ــپوليس اطلاع داد كه ش پرس
ــكايت را به باشگاه پرسپوليس  كپى از گزارش و لايحه ش
ــت تا موضع خود را به صورت  ارائه كرد و از آن ها خواس

مكتوب ارائه كنند.
ــه انضباطى با فيفا  ــت اكتبر 2020 كميت 9. در هف

تماس گرفت تا موضع فيفا را جويا شود.
ــه را به كميته  ــا جوابي ــر فيف ــت اكتب  10. در هش

انضباطى ارسال كرد.
 11. در هشت اكتبر 2020 كميته انضباطى موارد 

ديگرى را از فيفا درباره پرونده سوال كرد.
ــا جوابيه تازه اى  ــت اكتبر 2020 فيف 12. در هش

فرستاد.
ــپوليس موضع  ــر 2020 پرس ــت اكتب  13. در هش

رسمى اش را به صورت مكتوب ارسال كرد.
ــى با  ــه انضباط ــر 2020 كميت ــت اكتب  14. هش
فدراسيون فوتبال ايران تماس گرفت تا فكت هايى كه در 
رابطه با اعتراض وجود داشت را در موردش تحقيق كند.

15. در هشت اكتبر 2020 فدراسيون فوتبال ايران 
جوابيه اش را به كميته انضباطى ارسال كرد.

ــگاه  ــر كميته انضباطى به دو باش 16. در 17 اكتب

پرسپوليس و النصر اطلاع داد كه در حال بررسى پرونده 
است.

17. مدارك بيشترى از سوى دو طرف ارائه نشد.
ــه انضباطى  ــكايت؛ كميت ــل اعتراض و ش 18. دلاي
ــد كه النصر در مورد درستى استفاده بازيكنان  متوجه ش
ــرلك، على  ــته است: ميلاد س ــپوليس شكايت داش پرس
ــوان، حامد لك،  ــان پهل ــجاعى، آرمان رمضانى، احس ش

سعيد آقايى.
19. كميته تصميم گرفت اين اعتراض را بر اساس 

بند 59.5 قوانين مسابقات مورد بررسى قرار دهد.
ــر بازيكنان به  ــه كه اگ ــر گرفت ــه در نظ 20. كميت
ــازى كرده اند، اين مى تواند به عنوان  صورت غيرقانونى ب
ــتقيم روى نتيجه و همينطور تخطى از قوانين  تاثير مس

در نظر گرفته شود.
ــگاه شاكى ادعا كرده كه اين بازيكنان بايد  21. باش
ــگاه  ــوند چون باش ــن غيرقانونى در نظر گرفته ش بازيك
ــا را به خدمت  ــن فيفا آن ه ــپوليس برخلاف قواني پرس

گرفته است.
ــكايت را بر اساس حكم  ــگاه شاكى اين ش 22. باش
ــته  ــت كه در حكم آن به زعم النصر نوش فيفا گرفته اس
ــن را تا زمان  ــت بازيك ــپوليس اجازه ثب ــده بود پرس ش

پرداخت بدهى ندارد.
ــپوليس: 1) تصميم فيفا  ــگاه پرس ــع باش 23. موض
ــپوليس اعلام شده 2) بر  ــت 2020 به پرس در 12 آگوس
اساس راى فيفا باشگاه پرسپوليس 30 روز فرصت داشته 
تا تصميم فيفا را اعلام كند يعنى تا 11 سپتامبر تا پيش 
ــود 3) همه اين بازيكنان  ــن كه محروميت اعمال ش از اي
قبل از 8 سپتامبر خريدارى شدند 4) بازيكنان به صورت 

ــى قراردادشان ثبت  ــاس قوانين اى اف س معتبر و بر اس
شد.

 24. باشگاه پرسپوليس براى تاييد موضعش حكم 
ــيون فوتبال  ــرارداد بازيكنان و نامه رئيس فدراس فيفا، ق
ايران كه تاريخ نقل و انتقالات تابستانى را تعيين مى كند 
را فرستاده و يك كپى از پروفايل بازيكنان در فدراسيون 

فوتبال را ارسال كرده است.
ــتر  ــمت ها نيز ماجرا بيش ــا 33. در اين قس  25 ت

توضيح داده مى شود.
ــئوليت  ــى تاكيد دارد كه مس ــه انضباط  34. كميت
ــت،  ــاكى اس ــه صورت كامل برعهده ش ــاس دعوى ب اس
همانطور كه به صورت واضح در بند 103.2 بيان مى كند 
كه مسئوليت اثبات پرونده در يك شكايت برعهده طرف 

شاكى است.
ــتاندارد ثابت كردن  ــد 101.3 اس ــق بن 35. مطاب
رضايت اعضاى كميته است؛ باتوجه به شدت اتهامى كه 

زده شده است.
ــه تصميم فيفا را مورد  ــراى نقطه آغاز، كميت 36. ب
ــى مى شود كه  ــى قرار داد. (از اينجا راى فيفا بررس بررس
ــون و 55 هزار يورو+5 درصد  ــپوليس بايد يك ميلي پرس

سود به برانكو پرداخت كند)
37. سى روز به پرسپوليس مهلت داده شد كه پول 
ــت) به  ــت كند و اگر از زمان مهلت (12 آگوس را پرداخ
پايان مى رسيد، به صورت خودكار از ثبت بازيكن داخلى 

و بين المللى مشهور مى شد.
ــم اول و جوانان  ــامل تمام بازيكنان تي 38. اين ش

مى شد.
ــران موظف بود كه اين  ــيون فوتبال اي  39. فدراس
محروميت را در سطح داخلى اعمال كند كه اگر اين كار 
را انجام نمى داد، كميته انضباطى فيفا در اين باره تصميم 
ــت به اخراج فدراسيون از  لازم مى گرفت و اين مى توانس

رقابت هاى فيفا هم منجر شود.
ــگاه النصر  ــد كه باش 41. كميته اينطور متوجه ش
تصميم پرسپوليس را اينطور تفسير كرده كه پرسپوليس 
ــتواند بازيكن جديدى به  تا زمان پرداخت بدهى نمى س

خدمت گيرد.
ــم و راى فيفا، وقتى  ــى كه طبق تصمي 42. در حال
ــل و انتقالات  ــيد، پنجره نق ــه انتها مى رس ــن مدت ب اي

پرسپوليس بسته مى شد.
ــته شدن پنجره پرسپوليس روز 11   43. يعنى بس
ــان  ــپوليس بود، در حالى كه مدارك نش ــپتامبر پرس س
ــپتامبر  ــد بازيكنان پيش از اين تاريخ و روز 8 س مى دهن

ثبت شده است.
ــت كه آن ها از تصميم   44. اين به معناى اين اس

فيفا تخطى نكرده اند.

زمين چمن ورزشى خيرساز
 در دهستان كمارج كازرون
 به بهره بردارى رسيد

 ايرنا: زمين چمن ورزشى خيرساز در دهستان 
كمارج شهرستان كازرون به بهره بردارى رسيد، اين 
زمين چمن در بخش كنارتخته قرار دارد و هزبنه 15 
ــوى نيك انديش اين  ــاخت آن از س ميليارد ريالى س

شهرستان «اميدى» تامين شده است.
ــن چمن  ــردارى از اين زمي ــره ب ــن به در آيي
ــار در  ــردم كازرون و كوهچن ــده م ــى  نماين مصنوع
مجلس شوراى اسلامى بر توسعه ورزش و بهره گيرى 
ــهرها تاكيد كرد و  ــى در ش از امكانات موجود ورزش
ــل هاى امروز و آينده با تقويت  ــاط در نس افزود: نش

روحيه ورزشى تحقق پيدا مى كند.
فريدون عباسى با قدردانى از خيرين كه در امر 
ــزود: امروز براى يك  ــم قدم برمى دارند، اف ورزش ه
ــى جوانان در جامعه بايد امكانات  حركت خوب ورزش
ورزشى در اختيار اماكن ورزشى شهر و روستاها قرار 
ــتان فارس هم  ــرد. مدير كل ورزش و جوانان اس بگي
ــت هاى وزارت ورزش و جوانان  گفت: يكى از سياس
ــعه خانه هاى ورزش روستايى بوده و در كنار آن  توس
واگذارى خانه هاى ورزش روستايى به دهيارى است.
ــه دهيارى ها  ــزود: در صورتيك ــى زاده اف حاج
ــل بگيرند  ــتايى تحوي ــد خانه هاى ورش روس نتوانن
ــتايى واگذار  ــى روس ــت به هيئت هاى ورزش با الوي
ــتايى به طور  ــى روس ــود و تمام اماكن ورزش مى ش

رايگان در اختيار اين عزيزان قرار مى گيرد.
ــه هزينه كامل اين  ــهروند نيكوكار ك اميدى، ش
ــت، گفت:  زمين چمن مصنوعى را پرداخت كرده اس
ــى جوانان علاقه مند اين  با توجه به چهره هاى ورزش
ــاخت اين  ــبت به س ــتان تصميم گرفتم كه نس دهس
ــايد توانسته باشم قدمى  زمين چمن اقدام كنم تا ش
ــكوى هاى  ــت حضور جوانان اين منطقه برس در جه

قهرمانى كشور برداشته باشم.

مردم كنار تخته كازرون صاحب 
سالن ورزشى هزار نفرى شدند

ــت يكهزار  ــى با ظرفي ــالن ورزش ــك باب س  ي
تماشاچى روز پنجشنبه در بخش كنار تخته از توابع 

شهرستان كازرون افتتاح شد.
ــارس در اين  ــتان ف مديركل ورزش جوانان اس
ــى دوانى نماينده  ــور فريدون عباس ــن كه با حض آيي
كازرون و كوهچنار در مجلس شوراى اسلامى برگزار 
ــد، افزود: عمليات ساخت اين سالن از سال 1390  ش
در زمينى به مساحت يك هزار و پانصد متر مربع آغاز 
شد. عباس حاجى زاده افزود: براى احداث اين سالن 
ــره، افزون بر دو ميلبارد و پانصد ميليون  يك هزار نف

تومان هزينه شده است.

شكست زردپوشان شيرازى
 در بازى دوستانه

ــت  چهارمين ديدار تداركاتى فجرى ها با شكس
همراه بود. در ادامه فصل آماده سازى تيم فجر شهيد 
سپاسى شيراز براى حضور در ليگ دسته يك فوتبال، 
عصرديروز زردپوشان شيرازى در مسابقه اى تداركاتى 
ــود ذوب آهن اصفهان  ــل ميزبان ليگ برترى خ مقاب
ــذار كردند. ــك گل نتيجه را واگ ــرار گرفتند و با ي ق

ــازى تداركاتى برگزار كردند  فجرى ها تاكنون چهار ب
كه حاصل آن يك برد، دو تساوى و يك شكست بوده 
است. تيم فجر در نخستين بازى فصل 1399-1400 
ــگاه هاى كشور، 26 آبان  ليگ دسته يك فوتبال باش

ماه ميزبان خوشه طلايى ساوه خواهد بود.

ابراهيم شكورى مدير اجرايى 
پرسپوليس شد

مديرعامل باشگاه پرسپوليس، ابراهيم شكورى 
را به عنوان مديراجرايى اين باشگاه منصوب كرد.

ــپوليس، جعفر سميعى  ــگاه پرس  به نقل از باش
دقايقى پس از دريافت حكم مديرعاملى اين باشگاه، 
ــكورى را به عنوان معاون اجرايى منصوب  ابراهيم ش
كرد. ابراهيم شكورى، پيشكسوت باشگاه پرسپوليس 
ــت كه در كارنامه خود سابقه دبيركلى فدراسيون  اس

فوتبال را نيز دارد.

خبر


